
Referat formøte FAU - 7.02.2023
Teams kl 1100-1200

Tilstede: 
Ole Marius Worren (rektor) ,Hege Wingaard (FAU-leder).

Referat fra FAU møte 7.feb. 2023

Møte ble avholdt i aulaen tidsrommet 1830-2000.

Opprop

FAU REP Tilstede

Gry S. Haaland 1.Trinn Orange/May Linn x

Birgitte Eikemo Blå/Håkon x

Linn Rossevold Orange/May Linn x

Rebekka Ljosland Blå/Håkon

Christine Hope 2.Trinn 2A/KG Sigrid/BLÅ x

Ingvild Follesø

Lundebø 2B/KG Hege

Manaf Karim 2C/KG Pia x

Åshild Rostad Enes 2D/KG Tonje

Ketil Djurhuus 3.Trinn KG/Camilla/ GUL x

Jan Roger Klakegg 3GRØNN

Bjørn Hauge Spjeld 3 Oransje

Frieda Gjøsund 3BLÅ x

Silje Arefjord 4.Trinn 4A( RØD(Kjersti F)

Gunn Mette Grimen 4B(GRØNN Kjersti E) x

May Elin Jacobsen 4C/GUL/Therese/Yvonne x

Helene Minde 4D (BLÅ/Håkon) x

Jimmy Uldal (KG Are) 5.Trinn 5A/KG Ingunn x

Hege Wingaard 5B/KG Nina x

Silvi Linn F. Kleiven KG/Ingunn x



Camilla N. Berntsen KG/Nina x

Ros Mari Gaundal 5C/KG Bård Martin

Helene Kristina

Aarvold 5D/KG Are

(Anita Sunde) 6.Trinn KGHelene

(Marita Olsen) KGKarol

Cecilie Thorsø KGIna x

Kari Lise Rydland

Sandvik KG Helene x

Joar Vevle 7.Trinn 7A/ x

Sølve Korsnes 7B/

Hilde Underhaug 7C/ x

Ingrid Frønsdal 7D/

Skolen informerer:
1. Skolens økonomi:

Budsjett på 65 000 000,- Mest lønn/driftsmidler.

Underskudd: 260 000,-

Underskuddet føres videre til neste år. I tiden med pandemi ble både

overskudd og underskudd nullet til det nye året, men slik er det ikke

lenger.

Nytt budsjettår. Ønsker å prioritere lærebøker. Ferdig med vurdering av

læreverk. Listen er klar, bortsett fra KRLE da det bare en tilbyder.

Skolen vil prioritere å kjøpe inn i følgende rekkefølge:

1. Norsk

2. Fullføre mattematikkverket.

3. Engelsk.

4. Naturfag

5. Samfunnsfag.

6. KRLE



Spørsmål fra FAU: Hva er styrende for budsjettet til skolen?

Elevtallet er styrende for budsjettet.

Budsjettet påvirkes også av noen variabler som for eksempel hvor

mange fremmedspråklige det er, hvor mye midler skolen får tildelt av

toppressurser.

Toppressurs bevilges til elever som trenger et spesielt omfattende

tilbud. Hvor mye hver skole får til toppressurs avhenger av hvor mange

som søker det i Bergen kommune.

Noen skoler får levekårsmidler.Skoler får det dersom de tilhører en

demografi som har noen slike kriterier knyttet til seg. Handler om

hvilket innteksgrunnlag det er i et området. Søreide skole er ikke et

område hvor levekårsmidler tildeles. Skoler som har det opplever at de

har noe mer rausere økonomi.

2. Lokale tilleggsreglene som ble godkjent i SU:
Lærerne skal snakke med elevene om dette. Nye regler som erstatter

de gamle lokale reglene. Foreldre må også kjenne til de lokale reglene.

Sender ut melding på Vigilo. Finner de på skolens hjemmeside under

fanen “Om skolen”  “skolens planer”.

3. Bursdagsrom:
Camilla Holm, styrer med tilsynsordningen til Søreide IL. Skolen har

laget en egen hjemmeside hvor tilsynsvakten kan se hvem som har

booket rommet. Foreldre som skal låne rommet ( aulaen og kjøkkenet)

til en inkluderende bursdagsfeiring, må ringe og komme fysisk på

skolen og signere rammeverket/utlånsavtalen. De kan henvende seg til

tilsynsvakten når de kommer. Tilsynsvakten vil ta seg av brannvern

hvis det blir aktuelt. Når alt er klart vil informasjon gå ut til foreldre.



4.Foreldreundersøkelsen:
Avsluttet 20.des. Svarprosent på  46%. Svak deltagelse til tross for

påminnelser på mail, sms og via facebook. Etaten ser svak deltagelse

også for øvrige skoler i kommunen. Skolen har ikke gått inn i analyser

enda, men når det er gjort vil skolen dele det med FAU.

Utdanningsdirektoratet styrer tidspunktet for undersøkelsen.FAU

oppfordres til å ta kontakt med skolesjefen med oppfordring om at

undersøkelsen gjøres i januar. Vi tror dette kan bidra til at flere foreldre

har mer tid da til å svare på undersøkelsen enn rett før jul.

Kan skole gi noe oversikt over hvilke trinn som er gode til å svare?

Nye saker til FAU:
1. Renhold av toaletter

Har fått tilbakemelding fra forelder med barn på 1.og 4.trinn om at

barna gruer seg til å gå på toalettet på skolen fordi det til tider er

skittent der.

Svar fra skolen:
Skolen ser at barna ofte bruker toalettene feil. Tett samarbeid med

barnehagene. Skolen praktiserer å låse av toalettene hvis de blir veldig

tilgriset slik at renhold kan gjøres. FAU oppfordrer skolen til å ta dette på

alvor. De minste barna er spesielt sårbar, og mange barn er stresset i

toalettsituasjonen. Basal behov til barnet og det kan lett prege

skolehverdagen dersom de føler at dette er vanskelig.

2. Skidag for 7.trinn:

For høy pris nå, usikker på om økonomien til FAU tåler det.Hvordan

skal vi bruke pengene best mulig slik at flest mulig elever får nytte av

det. Ønsker ikke at skolen går ut og lover skidag til 7.trinn til neste år,

men det blir skidag i år. Skidagen går til Voss da det var der elevene får

mest for pengene. Inkludert i prisen er utlån av ski med instruktør til de



som ønsker det. Prisen ble 34 200 i år , i fjor ble det 26 000,- for tur til

Furedalen.

Fau vil jobbe for alternativ aktivitet til neste år.

Diskusjon i FAU:
Får de elevene som ikke ønsker å stå alpint et alternativ opplegg til

skidag?

Gratisprinsippet står sterkt i skolen, og det gjør at FAU er avhengig av

å få inn penger skal vi kunne klare å organisere noe for eleven utenom

ordinær undervisning på skolens område.

Skolen må forfekte gratisprinsippet, men FAU kan legge til rette for

innbetaling dersom det er i regi av FAU utenom skoletid. Tidligere har

det vært skoledans for elevene med salg av drikke/mat. Vi vil jobbe for

å få til dette igjen og Halloween feiring på skolen vil også bli en

anledning for det.

3. Gjenglemte klær på skolen.
Vi foreldre og unger på vestlandets tredje største barneskole glemmer

fra oss årlig et enormt volum med klær og utstyr. Årlig i snitt over 8

smekk fulle komprimerte sekker med tøy og utstyr. Kaare Edvardsdal,

forelder til barn på 2.trinn, kommer og snakker om tiltak i forhold til

gjenglemt tøy på skolen. Han har gjort avtale med skolen og henter

gjenglemt tøy og gir til Romaniahjelpen.I samarbeid med FAU ønsker

han å gjøre barna mer miljøbevisste, samt skape en holdningsendring

hos barna slik at de kan ta bedre vare klærne sine. FAU ønsker å

starte en pilot med skolen og komme frem til en god løsning slik at

mindre plagg blir glemt igjen.



Gruppevis orientering:

Trafikkgruppen:

Kick off 1.nov.2022 Trygg trafikk stilte på skolen og politiet. Politiet

utførte alkotest i rundkjøringen og sjekket belter. Aller fleste av barna

kommer med refleks. Elevrådet syntes denne dagen var stor stas.De

har laget en film om refleksbruk.

Elevrådet tar seg av tellingene i november og FAU tar januar. Det ble gitt

ut pizza som premie etter desember, men avtalen var egentlig at vi
skulle vente med premien til sutten på januar. Da ble det is i premie

for 4. og 5.trinn i januar.

Det er kommet inn en bekymringsmelding på Grimstadkrysset.

Trafikkgruppen ser på se på dette.

Det er blitt rettet bekymring rundt trafikkbildet på Søreide ettersom det er

så mye utbygging ift fartsgrense opp mot skolen på Ytrebygdsveien og

ift den kommende  ungdomsskole. I sommer hørte trafikkgruppen med

fylkeskommunen og de hadde gjort en del fartsmålinger på veien. Det

var ingenting som tydet på at det var høy fart, de holdt rundt 40-45km/t.

De vil gjøre en ny vurdering senere med tanke på at det er stor

utbygging i området.

Trafikkgruppens medlemmer:

Manaf Karim: manaf.al-kayssi@outlook.com

Åshild Rostad Enes: aashild_r1@hotmail.com

Linn Rossevold: linnrossevold@gmail.com

Rebecca Ljosland: rebekka.ljosland@gmail.com

mailto:manaf.al-kayssi@outlook.com
mailto:linnrossevold@gmail.com
mailto:rebekka.ljosland@gmail.com


Skolebyggruppen:

Skole hadde ønske om å sette inn noen flere dører for å hindre

“lydkryping” i tillegg til at de ønsket å foliere noen glassvegger. Det er

lite fremdrift ift til dette. Skulle tas opp i en arbeidsmiljøgruppe og

fagforeningen skulle uttale seg. Elevrådet skal uttale seg.

Gruppens medlemmer:

Joar Vevle: joarvevle@gmail.com

Natteravnsgruppen:.

Rektor har undersøkt med personalet om de har hørt noe i elevgruppen

angående  utfordringer Fanatorget/Sandsli. Er det Søreide sine elever

som henger i disse områdene? Ikke noen lærere som har fått med seg

noe angående dette. Antar at det er ungdomskole barn. En del

barn/ungedommer henger i den nye gapahuken i Akasia barnehagen

Søreide. Barnehagen oppfordrer barn/foreldre til å bruke barnehagen på

ettermiddag kveld for å hindre at det blir en samlingsplass/ hærverk ect.

Cecilie Thorsø blir med på opplæring videre. Vakter for våren blir lagt ut.

Gruppens medlemmer:

Hilde Underhaug: hildeunderhaug@gmail.com

Kari Lise Rydland Sandvik: klr@equinor.com

Cecilie Thorsø: Cecilie.thorso@tide.no

mailto:joarvevle@gmail.com
mailto:Cecilie.thorso@tide.no


Kultur og aktivitet:

Hjelper til under julemarkedet 30.nov.

De som var med å arrangere julemarked 2022 lager en kort

erfaringssrapport slik at det blir litt lettere for de som skal arrangere i

2023.

Er det noen kommende skoleturneringer skolen/enkelte trinn kunne

deltatt på?

Skal vi arrangere skoledans for 6.trinn?

Gruppens medlemmer:

Ketil Djurhuus ketild@gmail.com

Jan Roger Klakegg jrklakegg@hotmail.com

Frieda Gjøsund:friedagv@hotmail.com

Silje Aarefjord: Arefjord.silje@gmail.com

SFO gruppen:

Jobber med å få til gratis aktivitetstilbud i SFO tiden, og har nå fått til en

avtale med Søråshøgda sjakklubb. Informasjon er sendt ut til alle

foreldre på Vigilo.

SFO har startet med sjakk-kurs. Uke 6  for 3. og 4. trinn, med 2 grupper

(en time på hver).

mailto:ketild@gmail.com
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Gruppens medlemmer:

Gry S Haaland: gry.haaland@gmail.com

Christine Hope: christinehope_87@hotmail.com

Birgitte Eikemo: birgitte.eikemo@gmail.com

Bjørg Hauge Spjeld bjorn.spjeld@dnb.no

17.mai gruppen:

Er i gang med planleggingen av neste års 17.mai. Fordelt ut

hovedansvar. Informasjonsskriv kommer ut til foreldre på Vigilo.

Kan vi få til noe form for gjenbruk når det gjelder premiene?

Gruppens medlemmer:

Jimmy Uldal: jimmyuldal@gmail.com

Hege Wingaard: hege.wingaard@gmail.com

Silvi Linn F. Kleiven: silvi_linn@hotmail.com

Camilla N. Berentsen: caberntsen@gmail.com

Ros Mari Gaundal: rosmarit@gmail.com

Helene Kristina Aarvold: helenekri@hotmail.com

mailto:gry.haaland@gmail.com
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Trivselsgruppen:

Avtale med barnevakten. Booke til høsten, 6000,- satt av i budsjettet.

FAU vil prioritere 4.trinn. sammen med foreldre. FAU må sette en dag,

slik det ordens ift til overtid hos lærerne og elever.

Barnevakten har ulike opplegg, blandt annet kveldsskole for 4.trinn og

foreldre på høsten.

Unge studenter fra barnevakten kan komme i skoletiden å prate om

nettvett til 7.trinn.Prate om skjermtid, sosiale medier, spilling, digital

mobbing, aldersgrenser ect.

Temakveld for foreldre 1-3. Kan gjerne kombineres med foreldremøte på

høsten.

En annen mulighet var et kurs som heter digital oppstart der lærerne

også deltar og presenteres skolens digitale praksis.

Trivselsgruppen medlemmer:

Gunn Mette Grimen: gmgrime@equinor.com

May Elin Jacobsen: mayelin.jacobsen@gmail.com

Ingrid Frønsdal: ifroensdal@yahoo.no

Referent: Hege Wingaard

mailto:gmgrime@equinor.com
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6.trinn: Mangler 2 foreldre til FAU.


